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Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm 

 

 

Besök, fråga Väcktes när Tas upp när 

Frågan om utökat föreningsstöd som ställdes till Kerstin 
Sandström den 5 november är fortfarande under 
utredning. Förvaltningen återkommer i frågan. 

5 november 
2018 

13 maj 2019 

Nytt besök av avdelningschef för stadsutveckling, Sara 
Wrethed, om stadsplanering samt föreningsbidrag 

4 juni 2018 13 maj 2019  

Jan Runfors och Hannes Hellgren, avdelning Stadsutveckling, 
informerar om aktiviteter och arbetet som bedrivs på Tuben 
och i Fagersjö.  

25 februari 
2019 

Prel 10 juni 2019 

Besök av dietist 5 november 
2018 

Hösten 2019 

Besök av Kerstin Sandström, stadsdelsdirektör 1 april 2019 Hösten 2019 

Besök av Eva Duwaldt, enhetschef Biståndsenheten 1 april 2019 Hösten 2019 

Rådet önskar besök av Petra Ullman. Förvaltningen 
undersöker möjligheten. 

3 december 
2018 

 

 

 

 

Balanslistan uppdaterades senast den 1 april 2019 


